



Link <https://www.minamina.be/Products>

Title 牛奶粉

Milk Powder

Sub-title 速溶脂肪填充奶粉罐

Instant Fat Filled Milk Powder Tins

Description 可用的包装形式为各种大小的袋装和罐装。我们的速溶脂肪填充奶粉由多种营养物质和矿物质组成，例如维生素A, C, D, 铁和锌，可以支持健康和营养的生活方式。除了用于喝牛奶外，它们还用于生产酸奶，并在几种食谱中用作主食。

Available packaging in bags and tins of various sizes. Our instant fat-filled milk powders consist of a range of nutrients and minerals such as Vitamins A, C, D, Iron and Zinc that can support a healthy and nourishing lifestyle. Other than being used for drinking milk, they are also used to produce yogurts and as a staple ingredient in several recipes.

Tags 乳制品
奶制品
全脂奶粉
速溶奶粉

Dairy products
Dairy foods
Full cream powdered milk
Instant milk powder



我们的产品



Link <https://www.minamina.be/Products>

Title 炼乳

Condensed Milk

Sub-title 甜炼乳和蒸发奶罐

Sweet Condensed and Evaporated Milk tins

Description 提供各种尺寸的罐装包装

Available packaging in tins of various sizes

我们的炼乳产品是全球许多厨房必不可少的组成部分，因为许多消费者会定期使用Mina Mina烘焙、混合或烹饪餐点。该产品被用作各种主要菜肴和甜点中的关键成分。另外，它们还作为混合剂或调味剂用于许多饮料和咖啡和茶等饮料。

Our condensed milk products are an essential component for many kitchens around the world, as many consumers regularly bake, mix or cook meals using Mina Mina. The products are used as key ingredients in a range of principal dishes and desserts. In addition, they are also consumed as mixers or flavouring for many drinks and beverages such as coffee and tea.

全脂奶粉
速溶奶粉

Full Cream milk powder
Instant milk powder

Tags 乳制品
奶制品
奶粉和炼乳
淡奶

Dairy products
Dairy foods
Powdered and condensed milk
Evaporated milk



我们的产品



Link <https://www.minamina.be/Products>

Title 牛奶 UHT Milk

Sub-title UHT牛奶纸箱 UHT Milk Cartons

Description 全脂和半脱脂牛奶 Full Fat and Semi-Skimmed Milk
1L 纸箱装 Available in 1L cartons

我们美味又营养的UHT牛奶是世界各地家庭的主要食品。它们的奶油味和迷人的魅力使所有人感到高兴。

Our delicious and nutritious UHT milk is a staple component to households around the world, with their creamy flavors and endearing charm they are a delight for all.

Tags 乳制品 Dairy products
奶制品 Dairy foods
牛奶 uht milk
全脂牛奶 Full cream milk



我们的产品



Link <https://www.minamina.be/Products>

Title 调味牛奶 Flavoured Milk

Sub-title 巧克力味牛奶塑料瓶 Chocolate flavored milk plastic bottles

Description 有塑料瓶装 Available in plastic bottles

这些美味的牛奶饮料具有多种口味，并且含有必需的营养物质，例如钙和蛋白质作为营养支持。

These delicious milk drinks come in a range of flavours and they have essential nutrients like Calcium and Protein as nutritious support.

Tags 乳制品 Dairy products
奶制品 Dairy foods
调味牛奶 flavoured milk
Flavored milk



我们的产品



Link <https://www.minamina.be/Products>

Title 调味牛奶 Flavoured Milk

Sub-title 草莓味牛奶塑料瓶 Strawberry flavored milk plastic bottles

Description 有塑料瓶装 Available in plastic bottles

这些美味的牛奶饮料具有多种口味，并且含有必需的营养物质，例如钙和蛋白质作为营养支持。

These delicious milk drinks come in a range of flavors and they have essential nutrients like Calcium and Protein as nutritious support.

Tags 乳制品 Dairy products
奶制品 Dairy foods
调味牛奶 flavoured milk
Flavored milk



Link	https://www.minamina.be/Products	
Title	调味牛奶	Flavoured Milk
Sub-title	香草味牛奶塑料瓶	Vanilla flavored milk plastic bottles
Description	有塑料瓶装	Available in plastic bottles
	这些美味的牛奶饮料具有多种口味，并且含有必需的营养物质，例如钙和蛋白质作为营养支持。	These delicious milk drinks come in a range of flavors and they have essential nutrients like Calcium and Protein as nutritious support.
Tags	乳制品 奶制品 调味牛奶	Dairy products Dairy foods flavoured milk Flavored milk



Link <https://www.minamina.be/Products>

Title 调味牛奶 Flavoured Milk

Sub-title 香蕉味牛奶塑料瓶 Banana flavored milk plastic bottles

Description 有塑料瓶装 Available in plastic bottles

这些美味的牛奶饮料具有多种口味，并且含有必需的营养物质，例如钙和蛋白质作为营养支持。

These delicious milk drinks come in a range of flavors and they have essential nutrients like Calcium and Protein as nutritious support.

Tags 乳制品 Dairy products
奶制品 Dairy foods
调味牛奶 flavoured milk
Flavored milk



Link	https://www.minamina.be/Products	
Title	速溶奶粉	Instant milk powder
Sub-title	速溶奶粉袋	Instant milk powder bags
Description	奶粉可直接用于消费，也可广泛用作食品工业中进一步加工的中间体（除了生产酪乳，酸奶，开菲尔，冰淇淋，巧克力以及其他糖果和烘焙产品外）。	Powdered milk can be used directly for consumption, and also in a wide range as an intermediate for further processing in the food industry (as an addition to the production of buttermilk, yogurt, kefir, ice cream, chocolate, and other confectionery and bakery products).
Tags	乳制品 奶制品 速溶奶粉袋 速溶奶粉	Dairy products Dairy foods Instant milk powder bags Instant milk powder